
                                                     P R O T O K Ó Ł  Nr VI/2007
                         Z  S E S J I  RADY MIEJSKIEJ w K O Z I E N I C A C H
              odbytej w dniu 29  marca 2007r w sali konferencyjnej Urzędu Miejskiego 
                                                            w Kozienicach             

         Przewodniczący Rady Miejskiej Pan Mariusz Prawda o godzinie 11-tej otworzył  
S e s j ę Rady Miejskiej w Kozienicach i po powitaniu Radnych, Burmistrza, Z-ców 
Burmistrza, Skarbnika, Sekretarza Gminy, Dyrektorów Wydz. Urzędu Miejskiego,  
zaproszonych Gości oraz wszystkich obecnych na sali obrad, oświadczył iż zgodnie z  
listą obecności aktualnie uczestniczy 21  osób, co wobec ustawowego składu Rady 
wynoszącego 21 Radnych, stanowi qworum do podejmowania uchwał, decyzji.

  Lista obecności Radnych oraz zaproszonych Gości stanowi integralną część 
niniejszego protokołu.

    Zanim przystąpiono do realizacji porządku obrad Przewodniczący Rady Miejskiej  
Pan Mariusz Prawda, Burmistrz Gminy Pan Tomasz Śmietanka przekazali List  
Gratulacyjny Laureatom plebiscytu „ECHA DNIA” na lekarza Roku 2006 w powiecie  
Kozienickim :

- Pani doktor  Teresie Gugała za  zajęcie I miejsca
- Panu doktorowi  Markowi Kuźmińskiemu za zajęcie II miejsca 
- Pani  doktor Alinie Kalinowskiej –Mańko za zajęcie III miejsca

Były gratulacje, życzenia oraz kwiaty.
Po czym głos zabrali laureaci plebiscytu, którzy podziękowali Radzie Miejskiej,  
Burmistrzowi za wyróżnienie,  dziękując szczególnie pacjentom za tą zaszczytną 
nagrodę.   

         Następnie Przewodniczący Rady Miejskiej Pan Mariusz Prawda zwrócił się z  
pytaniem, czy ktoś z Radnych chciałby wystąpić z wnioskiem o dokonanie zmian w 
porządku dzisiejszej Sesji?

      Przewodniczący Komisji Gospodarki Przestrzennej Budownictwa i Komunikacji 
Pan Stanisław Kuźnar w imieniu Komisji wnosi o zdjęcie z porządku dzisiejszej Sesji  
projektu uchwały w sprawie przyjęcia wieloletniego programu gospodarowania 
zasobem mieszkaniowym Gminy na lata 2007-2011.
Uzasadniając tym, iż w czasie omawiania tego programu na ostatnim posiedzeniu 
Komisji  stwierdzono, że program ten należy jeszcze dopracować. Według Komisji  
program ten jest zbyt ogólnikowy, nie zawarto w nim polityki sprzedaży mieszkań 
komunalnych, jak również obowiązujące standardy mieszkań socjalnych.
Zdaniem Radnego przed przyjęciem tego programu ,winna być poprzedzona  ocena 
poprzedniego programu, gdzie było wiele zastrzeżeń.

Radny Pan Włodzimierz Kowalski uważa również, aby powyższy temat przenieść na 
kolejną sesję, warto by było popracować jeszcze nad tym programem.  

Powyższa propozycja została przyjęta, w głosowaniu jawnym, w obecności 21 Radnych 
bez uwag – jednogłośnie.



Radni nie zgłosili żadnych zmian, bądź innych propozycji. 

  Następnie Przewodniczący Rady Miejskiej  Pan Mariusz Prawda, przypomniał że  
porządek dzisiejszej Sesji przedstawia się następująco:

     Porządek obrad:
1. Otwarcie obrad.
2. Przyjęcie protokołu z obrad poprzedniej  sesji.
3. Interpelacje i  zapytania radnych. 
4. Podjęcie uchwał w sprawie:

- wprowadzenia zmian w budżecie Gminy na 2007r.,
- wyboru przedstawicieli Rady Miejskiej w Kozienicach do Gminnej  

Rady Sportu działającej przy Burmistrzu Gminy Kozienice, 
- udziału mieszkańców Gminy  w budowie infrastruktury technicznej w 

zakresie wodociągów i kanalizacji,
- przyjęcia Gminnego Programu Przeciwdziałania Narkomanii dla 

Gminy  Kozienice na lata 2007-2008,
- wyboru Rady Społecznej SP ZOZ  „Przychodnie Kozienickie”,
- przejęcia od Powiatu Kozienickiego zadań w zakresie prowadzenia 

Powiatowej Biblioteki Publicznej, 
- wyrażenia zgody na nabycie do zasobu mienia komunalnego 

nieruchomości
położonej w Janikowie i Śmietankach ( pod drogę),

- uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego dla 
miejscowości Janów,

- przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania 
przestrzennego dla sołectwa Śmietanki,

- przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania 
przestrzennego dla sołectwa Janików i Janików Folwark,

- przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania 
przestrzennego dla miejscowości Aleksandrówka,

- zatwierdzenia regulaminu wynagrodzenia nauczycieli,
5. Odpowiedzi na interpelacje i zapytania radnych.
6. Wolne wnioski i informacje.

  Proponowany porządek Sesji j.w. został przyjęty w głosowaniu jawnym, w obecności  
21 Radnych bez uwag – jednogłośnie. 

Ad. 2.
  Punkt 2 - to przyjęcie protokołu z obrad poprzedniej Sesji.

W punkcie tym głos zabrał Radny Pan Marek Buczkowski, który nawiązał do punktu 7  
protokołu z Sesji Rady Miejskiej z dnia 22 lutego 2007 roku  zgłaszając uwagę na 
sposób  - rozpatrzenia Skargi na bezczynność Burmistrza Gminy Kozienice.
Radny zapytał na jakiej podstawie prawnej Pan Mariusz Prawda Przewodniczący Rady 
Miejskiej jednoosobowo „utajnił” te obrady w tym punkcie?



W odpowiedzi na powyższe Przewodniczący Rady Miejskiej Pan Mariusz Prawda 
wyjaśnił, iż użycie słowa „ utajniony” za daleko wybiega, powołując się na   § w KPA
Art. 225 , który zacytował wszystkim obecnym.
Sprawa o którą Radny Pan Marek Buczkowski pyta dotyczy dwóch  kwestii.
Jedno to było pismo, w którym mieszkanka Kozienic zarzucała bezczynność Burmistrza,  
a w związku z tym pismem, były kolejne pisma innych mieszkańców o zupełnie 
przeciwnej treści. W pismach tych były zawarte adresy tych osób oraz imiona  i  
nazwiska.
Przewodniczący Rady Miejskiej dodał, iż w poprzedniej kadencji taka procedura była 
praktykowana, że te kwestie rozpatrywane były  na forum Rady w gronie Radnych, bez 
kamer telewizyjnych.
Dane, które są zawarte w punkcie 7 Protokołu z Sesji Rady Miejskiej z dnia 22 lutego 
2007 nigdzie nie są w żaden sposób utajnione lub poufne.

  Następnie głos zabrał Radny Pan Włodzimierz Kowalski, który zauważył, że ta  
propozycja Przewodniczącego Rady była zgłoszona na początku Sesji, gdzie nikt nie 
zgłosił wniosku,  aby przeprowadzić dyskusję w innym trybie, nie było żadnych innych 
wniosków zgłoszonych przez Radnych. W związku z tym można przypuszczać, że  
propozycja Przewodniczącego spotkała się z przychylną opinią Rady.
Radny dodał, że w poprzedniej kadencji Rady, taki tryb rozpatrywania skarg był  i nikt  
nie zgłaszał sprzeciwu. 
Radny sugerował, aby przy kolejnym problemie zgłaszać wniosek formalny o 
przeprowadzenie dyskusji w innym trybie.     

Radny Pan Andrzej Gogacz zwrócił uwagę, że artykuł z KPA, który cytował  
Przewodniczący Rady Miejskiej dotyczy nazwisk , gdzie można było pominąć, a nie 
problemu, który był poruszany.
Ponieważ temat ten wzbudził wiele kontrowersji  Radny proponował,  aby w przyszłości  
tryb rozpatrywania skargi poddać pod głosowanie tj. czy to ma być rozpatrywane przy  
obecności kamer, czy przy obecności zaproszonych Gości.

Radny Pan Marek Kuźmiński zwrócił uwagę, że żadna z poruszanych kwestii nie  
uzyskała klauzuli tajności lub poufności. 
Zdaniem Radnego  Pana  Marka  Kuźmińskiego obrady nie były utajnione . Problem 
dotyczył tylko kamer telewizyjnych, a na jakiej podstawie prawnej kamery rejestrują  
obrady? – jest to na podstawie zwyczaju przeniesionego z ostatniej kadencji. Skargi  
rozpatrywane były przy wyłączonych kamerach, co zresztą jest zgodne z art. KPA, na 
który powołał się Przewodniczący Rady.     
 
Innych uwag nie zgłoszono.
 
Protokoł Nr V/2007 z dnia  22 lutego  2007 został przyjęty bez zastrzeżeń.

   Przed realizacją kolejnego punktu - Burmistrz Gminy Pan Tomasz Śmietanka ogłosił  
, że z dniem 1 marca 2007 roku Zastępcą Burmistrza  jest Pan Igor Czerwiński. 

Ad. 3.
    W punkcie interpelacje i zapytania radnych, głos zabrali:



Radny Pan Kuźnar Stanisław  zabrał głos w imieniu Komisji Gospoadrki Przestrzennej,  
Budownictwa, Komunikacji i Bezpieczeństwa Publicznego oraz swoich wyborców w 
sprawie nowowybudowanych mieszkań socjalnych w Janikowie.
Zapytał:
1/  Jakie koszty zostały poniesione przy wykonywaniu tej inwestycji łącznie z wykupem 
terenu, jego uzbrojeniem w media, pobudowaniem i wyposażeniem budynków oraz  
wykonanie infrastruktury towarzyszącej ( drogi, zieleń, chodniki itp. )?
2/ Czy mieszkania zostały wykonane w ilości zgodnej z projektem?  
3/  Z czego wynikało, że kilka mieszkań zostało wybudowanych o tak dużym metrażu tj.  
od 65m2 do 73m2  ?
Zwrócił uwagę, że po przeprowadzonych oględzinach w czasie pobytu Komisji na tej  
inwestycji stwierdzono niską jakość wykonania robót i zbyt dużą ilość występujących 
usterek.
Radny ma obawy – czy przyszli lokatorzy tych mieszkań będą ich w stanie utrzymać.

Radny Pan Krzysztof Pawlik zapytał:
 – Dlaczego w Parku obok Urzędu w 70%  oświetlenie jest nieczynne oraz zwrócił  
uwagę na wykonanie chodników i alejek na tym terenie.
- Dlaczego nie wyremontowano chodnika w okolicach poczty przy ulicy Radomskiej?
- Kiedy będzie wykonany remont sieci niskiego napięcia na Osiedlu Pokoju?
- Dlaczego nie jest przebudowywana Stacja Uzdatniania Wody w m. Łuczynów ?
  Radnego interesował termin wykonania.

Radna Pani Ziółek Grażyna zapytała:
 – Kto i dlaczego w otwartym konkursie ofert  nie otrzymał dofinansowania na 
realizację zadań publicznych Gminy na podstawie ustawy o działalności pożytku 
publicznego? 
- Czy byłaby  możliwość  dokonywania opłat  zobowiązań pieniężnych wobec Gminy np.  
podatki, wpłaty z tytułu wieczystego użytkowania  za  grunty i nieruchomość  itp. -  
przelewem internetowym? 

Radny Pan Henryk Jaworski interpelował w sprawie złego stanu obiektów  Ośrodka 
Sportu i Rekreacji w Kozienicach. W związku z tym zapytał – jakie zamierzenia  
inwestycyjno-remontowe zaplanowano w najbliższym czasie?
Radny proponuje, aby Przewodniczący Rady Miejskiej zorganizował wyjazdowe 
posiedzenie, aby ocenić stan OSIR.
Zdaniem Radnego stan obiektów na OSIR  jest w opłakanym stanie.

Radny Pan Marek Buczkowski interpelował w sprawie:
- Niezadowalającego stanu oświetlenia ulicznego w mieście. Radnego interesowało –  
jaka firma dokonuje przeglądu i  konserwacji  oświetlenia?

- Podjęcia stosownych działań zabezpieczających, które wpłyną na wyeliminowanie  
przenikania do środowiska nieprzyjemnych zapachów i odorów z Mleczarni „OBORY”

   Po czym Radny zapytał – czy przystąpiono do realizacji inwestycji związanej z budową 
kanalizacji deszczowej w ulicy Lubelskiej?
Radnego interesowało również – jakie prace remontowe prowadzone są na basenie.



Radna Pani Wołos Renata zapytała – dlaczego usunięto dużo drzew na Ośrodku Sportu 
i Rekreacji w Kozienicach ( w jakim celu i dlaczego tak dużo?)

Radny Pan Mirosław Markiewicz zapytał – jaki jest los Klubu Olimpijczyka, który miał 
siedzibę na Stadionie w Kozienicach, czy on działa, czy funkcjonuje?

Radny Pan Ptaszek Mariusz zapytał – Kiedy będzie oświetlona ulica Serdeczna w 
Aleksandrówce?

Radny Pan Andrzej Gogacz interpelował w sprawie:
-  podjęcia działań w celu  uporządkowania nieruchomości tzw. „Górka Starzyka” 
- naprawy skrzyżowania ul. Radomskiej i Konstytucji 3-go Maja ( ponowić pismo do 
GDDKiA).

 Radny Pan Marek Kapusta sygnalizował potrzebę uporządkowania  trasy wylotowej w 
pasie drogowym wzdłuż ulicy Głowczowskiej – Chartowej w kierunku Głowaczowa.   

  Ad. 4. 
     Burmistrz Gminy Pan Tomasz Śmietanka przedstawił następujące projekty uchwał  
w kolejności omawianej na posiedzeniach komisji Rady Miejskiej. 

- w sprawie wprowadzenia zmian w budżecie gminy na 2007r.
 Projekt  został przyjęty w głosowaniu jawnym, w obecności 21 Radnych  bez uwag – 
jednogłośnie.
Uchwała Nr VI/55/2007 w załączeniu do protokołu.

- w sprawie zaciągnięcia długoterminowej pożyczki z Wojewódzkiego Funduszu 
Ochrony Środowiska i Gospodarki Wodnej w Warszawie w 2007 roku 

Zgłoszony projekt uchwały, w głosowaniu jawnym, w obecności 21 Radnych został  
przyjęty bez uwag – jednogłośnie.
Uchwała Nr VI/56/2007 w załączeniu do protokołu.
       
- w sprawie ustanowienia zabezpieczenia pożyczki zaciągniętej w Wojewódzkim 
Funduszu Ochrony Środowiska i Gospodarki Wodnej w Warszawie  
Zgłoszony projekt uchwały, w głosowaniu jawnym, w obecności 21 Radnych został  
przyjęty bez uwag - jednogłośnie.
Uchwała Nr VI/57/2007 w załączeniu do protokołu. 
    

- w sprawie wprowadzenia zmian w budżecie gminy na 2007r.

W dyskusji na powyższym projektem uchwały głos zabrali:

1/  Radny Pan Andrzej Gogacz zwrócił uwagę na zał. Nr 13, §  2440 ( plan przychodów 
i wydatków Gminnego Funduszu Ochrony Środowiska i Gospodarki Wodnej na 
2007r. )
w kwestii dot.  „ Dotacja dla KCKRiS na renowację parku na terenie Ośrodka Sportu i  
Rekreacji, krytej pływalni, hali sportowej i stadionu sportowego”



Radnego interesowało – czy to są dodatkowe pieniądze na wycięcie drzew, czy to jest  
zapłata faktur za wycięcie dotychczasowych  drzew, czy planowana jest dalsza wycinka 
drzew?

Radny ( Przewodniczący Komisji Edukacji, Kultury, Sportu, Turystyki i Promocji )  Pan 
Mirosław Markiewicz   poinformował, że  Komisja odbyła  posiedzenie poświęcone 
tematyce   OSiR , ostateczną opinię  w tej sprawie zajmie w m-cu maju br.
Powrócił do wcześniejszej koncepcji funkcjonowania OSiR z kadencji 2002-2006,  która 
była kiedyś przygotowana, a dziś tak wygląda jak byśmy zaczynali od zera. Komisja 
czeka na koncepcję funkcjonowania OSIR.

Burmistrz Gminy poinformował, iż KCKRiS złożyło wniosek do Urzędu o ustalenie  
warunków zagospodarowania terenu i zabudowy lokalizacji kilku nowych domków, 
które chcemy zakupić – takie były wnioski i sugestie z komisji.    
Burmistrz Gminy zwrócił uwagę, że  usuwanie starych drzew nie wymaga  żadnej  
koncepcji. 

  W uzupełnieniu w powyższej kwestii głos zabrał Dyrektor KCKRiS Pan Marek 
Łuczyński, który poinformował, iż wnioskowana dotacja w kwocie 30.000 dla KCKRiS
związana jest z usunięciem drzew nieczynnych biologicznie, czyszczeniem suchych i  
połamanych gałęzi , niwelacja terenu po byłej „Bazie Las” przy użyciu spycharki,  
koparki,  wywóz gruzu  i dokonanie nowych nasadzeń ( kwota przeznaczona będzie  na 
uporządkowanie terenu w roku 2007 ).

Zgłoszony projekt uchwały, w głosowaniu jawnym, w obecności 21 Radnych został  
przyjęty  przy dziewięciu głosach wstrzymujących się.
Uchwała Nr VI/58/2007 w załączeniu do protokołu.

- w sprawie wprowadzenia zmian w budżecie gminy na 2007 rok 
Zgłoszony projekt uchwały, w głosowaniu jawnym, w obecności 21 Radnych został  
przyjęty bez uwag – jednogłośnie.
Uchwała Nr VI/59/2007 w załączeniu do protokołu.

- w sprawie wprowadzenia zmian w budżecie gminy na 2007 rok 
Zgłoszony projekt uchwały, w głosowaniu jawnym, w obecności 21 Radnych został  
przyjęty przy trzech głosach wstrzymujących się. 
Uchwała Nr VI/60/2007 w załączeniu do protokołu.

- w sprawie wprowadzenia zmian w budżecie gminy na 2007 rok
Zgłoszony projekt uchwały, w głosowaniu jawnym, w obecności 21 Radnych został  
przyjęty bez uwag – jednogłośnie.
Uchwała Nr VI/ 61/2007 w załączeniu do protokołu.

- w sprawie wprowadzenia zmian w budżecie gminy na 2007 rok
Zgłoszony projekt uchwały, w głosowaniu jawnym, w obecności 21 Radnych został  
przyjęty przy trzech głosach wstrzymujących się.
Uchwała Nr VI/62/2007 w załączeniu do protokołu.

- w sprawie wprowadzenia zmian w budżecie gminy na 2007 rok



Zgłoszony projekt uchwały, w głosowaniu jawnym, w obecności 21 Radnych został  
przyjęty przy dwóch głosach wstrzymujących się.
Uchwała Nr VI/63/2007 w załączeniu do protokołu.

- w sprawie wprowadzenia zmian w budżecie gminy na 2007 rok
Zgłoszony projekt uchwały, w głosowaniu jawnym, w obecności 21 Radnych został  
przyjęty bez uwag – jednogłośnie.
Uchwała Nr VI/64/2007 w załączeniu do protokołu

- w sprawie zaciągnięcia kredytu z premią termomodernizacyjną 
Zgłoszony projekt uchwały, w głosowaniu jawnym, w obecności 21 Radnych został  
przyjęty bez uwag – jednogłośnie.
Uchwała Nr VI/65/2007 w załączeniu do protokołu

    -  w sprawie ustanowienia zabezpieczenia zaciągniętego kredytu w kwocie 368.489 zł.
Zgłoszony projekt uchwały, w głosowaniu jawnym, w obecności 21 Radnych został  
przyjęty bez uwag – jednogłośnie.
Uchwała Nr VI/66/2007 w załączeniu do protokołu

Przed podjęciem kolejnej uchwały przystąpiono do zgłaszania kandydatów do Gminnej  
Rady Sportu działającej przy Burmistrzu Gminy Kozienice.

Zgłoszono następujące kandydatury:

1/ Radnego Pana Włodzimierza Kowalskiego
Radny wyraził zgodę na kandydowanie.

2/ Radnego Pana Mirosława Markiewicza
Radny nie wyraził zgody na kandydowanie.

3/ Radnego Pana Krzysztofa Pawlika 
Radny nie wyraził zgody na kandydowanie.

Więcej kandydatów nie zgłoszono.

Po czym  przeprowadzono głosowanie nad projektem  uchwały j.n. ( 1 kandydat Pan 
Włodzimierz Kowalski ) 
- w sprawie wyboru przedstawicieli Rady Miejskiej w Kozienicach do Gminnej Rady 
Sportu działającej przy Burmistrzu Gminy Kozienice Zgłoszony projekt uchwały, w 
głosowaniu jawnym, w obecności 21  Radnych został przyjęty bez uwag – jednogłośnie.
Uchwała Nr VI/67/2007 w załączeniu do protokołu

- w sprawie przejęcia od Powiatu Kozienickiego zadań w zakresie prowadzenia 
powiatowej biblioteki publicznej

Zgłoszony projekt uchwały, w głosowaniu jawnym, w obecności 21 Radnych został  
przyjęty bez uwag – jednogłośnie.
Uchwała Nr VI/68/2007 w załączeniu do protokołu

- w sprawie udziału mieszkańców gminy w budowie infrastruktury technicznej w 
zakresie wodociągów i kanalizacji 



 Zgłoszony projekt uchwały, w głosowaniu jawnym, w obecności 21  Radnych został  
przyjęty bez uwag – jednogłośnie.
Uchwała Nr VI/69/2007 w załączeniu do protokołu.

- w sprawie przyjęcia Gminnego Programu Przeciwdziałania Narkomanii dla 
Gminy Kozienice na lata 2007 – 2008.

Zgłoszony projekt uchwały, w głosowaniu jawnym, w obecności 21Radnych został  
przyjęty bez uwag – jednogłośnie.
Uchwała Nr VI/70/2007 w załączeniu do protokołu.

Zanim projekt uchwały przystąpiono do zgłaszania kandydatów do Rady Społecznej SP 
ZOZ „ Przychodnie Kozienickie” 

1/ Radny Pan   Kuźmiński Marek 
2/ Radny Pan  Jaworski Henryk
3/ Radny Pan  Pułkowski Edward 
4/ Radny Pan Prawda Mariusz

W/w kandydaci wyrazili zgodę na kandydowanie do Rady Społecznej SP ZOZ „PK”

Po czym projekt uchwały:
- w sprawie wyboru Rady Społecznej Samodzielnego Publicznego Zakładu Opieki  

Zdrowotnej „Przychodnie Kozienickie”
Zgłoszony projekt uchwały, w głosowaniu jawnym, w obecności 21 Radnych został  
przyjęty bez uwag – jednogłośnie.
Uchwała Nr VI/71/2007 w załączeniu do protokołu.

W tym momencie Przewodniczący Rady Miejskiej Pan Mariusz Prawda ogłosił 15-to 
minutową przerwę.
W czasie przerwy odbyła się mała uroczystość – Jedna para małżeńska z Kozienic  
Państwo Tadeusz i Józefa Kobus otrzymali  Medal „Za długoletnie pożycie małżeńskie  
” przyznany przez Prezydenta RP.

Po czym Burmistrz Gminy, Przewodniczący Rady Miejskiej wręczyli dwa Dyplomy dla 
Klubu Seniora:
1/ za udział w XXXVIII konkursie „LAUR 2006” ( najlepszy Klub Seniora )
oraz prowadzenie Kroniki.  
Były gratulacje, kwiaty po czym jubilaci wraz z Rodzinami oraz Klubem Seniora 
Radnymi  Rady Miejskiej przeszli do Urzędu Stanu Cywilnego na lampkę szampana.
 
 Po przerwie przystąpiono do realizacji porządku obrad .
 

- w sprawie wyrażenia zgody na nabycie do zasobu mienia komunalnego 
nieruchomości położonych w Janikowie i Śmietankach gm. Kozienice  

Zgłoszony projekt uchwały, w głosowaniu jawnym, w obecności 21 Radnych został  
przyjęty bez uwag – jednogłośnie.
Uchwała Nr VI/72 /2007 w załączeniu do protokołu.
 

- w sprawie uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego dla  
terenu położonego w miejscowości Janów 



Zgłoszony projekt uchwały, w głosowaniu jawnym, w obecności 20 Radnych został  
przyjęty  – jednogłośnie.
Nie wniesiono żadnych uwag bądź poprawek .
Uchwała Nr VI/73 /2007 w załączeniu do protokołu.

- w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania 
przestrzennego dla terenu położonego w obrębie sołectwa Śmietanki

Zgłoszony projekt uchwały, w głosowaniu jawnym, w obecności 20 Radnych został  
przyjęty bez uwag – jednogłośnie.
Uchwała Nr VI/74 /2007 w załączeniu do protokołu.

- w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania 
przestrzennego dla terenu położonego w obrębie sołectwa Janików i Janików 
Folwark 

Zgłoszony projekt uchwały, w głosowaniu jawnym, w obecności 20 Radnych został  
przyjęty bez uwag – jednogłośnie.
Uchwała Nr VI/75 /2007 w załączeniu do protokołu.

- w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania 
przestrzennego dla miejscowości Aleksandrówka gmina Kozienice

Zgłoszony projekt uchwały, w głosowaniu jawnym, w obecności 20 Radnych został  
przyjęty bez uwag – jednogłośnie.
Uchwała Nr VI/76 /2007 w załączeniu do protokołu.

Zanim projekt uchwały zgłoszono poprawkę do niżej wymienionego projektu uchwały:
W załączniku Nr 1 do regulaminu wynagradzania  TABELA DODATKÓW 
FUNKCYJNYCH  wszystkie proponowane górne  stawki miesięczne  zmniejsza się o  
100 zł. ( wniosek wynika z prac trzech Komisji ). 

Radny  Pan Edward Pułkowski uważa, że należy zostawić proponowane w I wersji  
stawki dla dyrektorów  

Przewodniczący Komisji Edukacji, Kultury, Sportu, Turystyki i Promocji Pan Mirosław 
Markiewicz zaproponował przerwę w obradach, celem zajęcia stanowiska w tej sprawie 
przez członków Komisji ze względu,  że powyższa poprawka nie była zgłoszona na 
Komisji i nie była głosowana.   

Przewodniczący Rady Miejskiej Pan Mariusz Prawda ogłosił kilkuminutową przerwę w 
obradach.
 
Po przerwie przystąpiono do realizacji porządku obrad.

Przewodniczący Komisji Pan Mirosław Markiewicz przedstawił stanowisko Komisji w 
powyższej sprawie. 
Ustalono, że każdy członek Komisji indywidualnie wyrazi swoją wolę podczas  
głosowania poprawki.

Za przyjęciem poprawki głosowało 11 Radnych
Głosów przeciwnych – 7 
Głosów wstrzymujących się – 2 .



W czasie głosowania obecnych było 20 Radnych.
 
Następnie przystąpiono do głosowania nad projektem uchwały j.n. z uwzględnieniem 
przyjętej poprawki j.w.

- w sprawie zasad wynagradzania nauczycieli, ustalenia regulaminu 
określającego wysokość oraz szczegółowe warunki przyznawania nauczycielom 
dodatków: motywacyjnego, za wysługę lat, funkcyjnego, za warunki pracy oraz 
niektórych innych składników wynagradzania  za godziny ponadwymiarowe 
oraz godziny doraźnych zastępstw, a także wysokość oraz szczegółowe zasady 
przyznawania i wypłacania dodatku mieszkaniowego 

Zgłoszony projekt uchwały, w głosowaniu jawnym, w obecności 20 Radnych został  
przyjęty przy sześciu głosach wstrzymujących się.
Uchwała Nr VI/77 /2007 w załączeniu do protokołu.

Ad. 5.
  W kolejnym punkcie Burmistrz Gminy Pan Tomasz Śmietanka udzielił odpowiedzi na 
interpelacje i zapytania radnych.

Dot. budowy lokali socjalnych w Janikowie :
Nakłady na inwestycje objęto wsparciem w kwocie 1 200 000 zł, z Funduszu Dopłat  
wyniosły 3.481 365, 86 zł w tym:

• dokumentacja projektowo-kosztorysowa  -           85 010,00 zł 
•  roboty budowlane obiektów                     -     2 021 339,33 zł
• uzbrojenie i urządzenie terenu                 -     1 348 262,73 zł
• nadzór bezpośredni                                   -          26 753,80 zł 

Łączna powierzchnia użytkowa 23 mieszkań wyniosła: 1113,2 m2 powierzchni 
pomocniczych. Koszty dokumentacji projektowo kosztorysowej, prac budowlanych i  
nadzoru w przeliczeniu na powierzchnię użytkową budynków wyniosły 1 718, 58 zł/m2,
Łącznie z uzbrojeniem i urządzeniem terenu 2 804,83 zł/m2.
Nabyto w 2004 roku grunty od PKP w ilości 5 ha 79 arów 71 m2 za cenę jednostkową

- 7,59 zł za m2.
20.12.2006 roku odbył się odbiór robót zadania. Komisja uznała roboty jako wykonane 
zgodnie z projektem. Wykonawca robót udzielił gwarancji na wykonane prace do dnia 
20.12.2009r. 29.12.2006 r. została wydana decyzja nr 62 przez Powiatowego Inspektora 
Nadzoru Budowlanego w sprawie udzielenia pozwolenie na użytkowanie trzech 
budynków mieszkalnych powstałych w Janikowie. Bank Gospodarstwa Krajowego 
obsługujący Fundusz Dopłat uznał prace za dobrze wykonane.
W kwestii niskiej jakości wykonanych robót Burmistrz zwrócił uwagę, że za nadzór ktoś  
odpowiadał - należy mówić o konkretach, jeśli są uwagi - zgłaszać do Zastępcy  
Burmistrza Gminy. Każdy wniosek będzie analizowany.
Burmistrz dodał, że z lokatorami będzie podpisywał umowę na okres 2 lat.

Dotyczy chodnika w okolicach poczty przy ulicy Radomskiej - remonty chodników na 
terenie Gminy realizowane są sukcesywnie w miarę posiadanych środków. Obecnie 
realizowane są inwestycje związane z remontem chodników wzdłuż drogi krajowej przy  
ulicy Lubelskiej i Głowaczowskiej. Remont chodnika zostanie zrealizowany po 



uwzględnieniu i zabezpieczeniu środków w budżecie Gminy. Komisja branżowa 
wypracuje wnioski po przeprowadzeniu wizji lokalnych na terenie Gminy Kozienice.

Dotyczy remontu sieci niskiego napięcia na osiedlu Pokoju – remont sieci nie jest  
zadaniem Gminy. Przebudowę sieci wykonuje Rejonowy Zakład Energetyczny w 
Kozienicach, ul. Przemysłowa 11, tel. 048 611-86-00.
Dotyczy remontu oświetlenia w Parku – w 2005 r. w zakresie oświetlenia były 
jednostkowe uszkodzenia lamp, które naprawiane były na bieżąco. W 2006 r.  
gwałtownie wzrosła dewastacja urządzeń parkowych m in. oświetlenia, każdorazowe 
uszkodzenie lamp zgłaszano do Policji. W żadnym przypadku nie wykryto sprawcy 
wandalizmu. W roku bieżącym w miesiącach kwiecień- maj planowana jest naprawa.
Remonty wykonywano kilkakrotnie, dewastacja jest problemem. Monity w tej kwestii  
należy przekazać do Policji.

Dotyczy wykonania chodników i alejek w parku – aleje w parku zostały wykonane 
zgodnie z opracowanym projektem zagospodarowania parku miejskiego. Park jest  
obiektem zabytkowym. Dokumentacja została uzgodniona z Wojewódzkim 
Konserwatorem Zabytków. Realizacja jest pod nadzorem Konserwatora Zabytków, a 
inspektorem nadzoru jest osoba z uprawnieniami w zakresie zieleni obiektów 
zabytkowych. 

Dotyczy przebudowy Stacji Uzdatniania Wody – zadanie inwestycyjne związane z  
przebudową SUW nie jest realizowane z uwagi na fakt, że zostało zgłoszone do 
dofinansowania ze środków unii europejskiej w ramach projektu pn. „Zapewnienie  
prawidłowej gospodarki wodno – ściekowej na terenie Gminy Kozienice. Projekt  
techniczny został opracowany w 2006 roku. Planowany termin przebudowy 2009 – 2010 
rok.  

Na temat pożytku publicznego wypowiedziała się Pani Lucyna Malec Dyrektor  
Wydziału Polityki Społecznej.
W dn. 15.12.2006 r. był ogłoszony otwarty konkurs ofert na realizację zadań 
publicznych wspieranych przez samorząd w zakresie kultury i sztuki  jak również w 
zakresie  zadań sportowych na podstawie ustawy o działalności pożytku publicznego i  
wolontariacie.  Pani Dyrektor w kilku zdaniach poinformowała jak technicznie 
odbywała się sprawa wyłonienia i oceny ofert. Burmistrz swoim Zarządzeniem powołał  
Komisję konkursową, która dokonała oceny ofert. Ogółem wpłynęło 28 ofert:

- z zakresu sportu wpłynęło 19 ofert, 3 oferty zostały odrzucone,
- z zakresu kultury i sztuki wpłynęło 9 ofert, 1 oferta została odrzucona.

Wszystkie informacje w powyższej sprawie były wywieszone na tablicy ogłoszeń w 
Urzędzie Miejskim.
Kopia Protokołu w sprawie zaopiniowania ofert na realizację zadań publicznych w roku 
2007 w załączeniu.

Dotyczy przelewów przez Internet – wszystkie zobowiązania pieniężne wobec Gminy 
Kozienice ( podatki, wpłaty z tytułu wieczystego użytkowania, dzierżawy i inne) można 
regulować za pomocą przelewu przez Internet – wpłata na rachunek Gminy.
Nr konta znajduje się na decyzji w sprawie łącznego zobowiązania pieniężnego, którą 
każdy otrzymuje.



W kwestii stanu i planów  bazy rekreacyjno – sportowej KCKRiS wypowiedział się 
Dyrektor Pan Marek Łuczyński. 
W tym roku przyznane środki na rozwój bazy praktycznie wszystkie idą na OSiR.
Z tych środków została wykonana modernizacja Pensjonatu, głównie Recepcji.
Koszt – 150 tyś zł. Pozostałe 40 tyś zostało przeznaczone na poprawę bazy noclegowej.
Zlecony został projekt do wykonania termomodernizacji Pensjonatu, uwzględniając  
warunki dla osób niepełnosprawnych, wystąpiono o warunki zabudowy na 
projektowanie nowych domków dla całorocznego zamieszkiwania, wspomniał o 
turystyce kajakowej, zakupionych ławkach, porządkowaniu terenu.
Reasumując Dyrektor stwierdził, że środki KCKRiS są za małe, żeby mówić o rozwoju 
całej bazy rekreacyjno- sportowej.
Przesunięcie środków z inwestycji na działalność bieżącą spowodowane były 
faktycznymi potrzebami. Po sprawdzeniu, szczegółowe informacje przekaże na piśmie.  
W kwietniu br. Komisja Edukacji, Kultury, Sportu, Turystyki i Promocji odbędzie 
posiedzenie wyjazdowe na OSIR, celem dokonania oceny stanu całej bazy rekreacyjno-
sportowej ( Burmistrz zachęcał  do wcześniejszego spotkania obu Panów tj. Dyrektora 
KCKRIS  i Przew. Komisji Edukacji chodzi o  koncepcję dalszego funkcjonowania 
OSIR  ).  
Na Basenie prowadzi się prace konserwacyjno-zabiegowe. Wszystkie remonty 
wykonywane są w ramach środków z działalności bieżącej, te środki są 
niewystarczające.  Dyrektor dodał, iż bez dodatkowych środków nie widzi możliwości  
dalszego prowadzenia remontu na te zadania, które są najbardziej konieczne.  
Utrzymanie basenu i konserwacja to duże koszty.
Dyrektor przygotuje w najbliższym czasie informacje dot. przeprowadzenia niezbędnych 
prac związanych z remontem, aby móc poszukiwać środków na ten cel.  
   
Dotyczy stanu realizacji inwestycji związanej z budową kanalizacji deszczowej w ul.  
Lubelskiej – wykonanie kanalizacji deszczowej na podstawie przyjętej koncepcji  
odprowadzenia wód opadowych z terenu miasta Kozienice okazało się niemożliwe do 
zrealizowania ze względów prawnych i technicznych. W chwili obecnej trwają prace 
nad opracowaniem docelowej koncepcji odprowadzenia wód opadowych z ul.  
Lubelskiej.

Dotyczy stanu oświetlenia ulicznego w mieście – bieżącą konserwację oświetlenia  
ulicznego na terenie miasta i gminy Kozienice prowadzi Zakład Instalatorstwa 
Elektrycznego, Andrzej Krawczyk, ul. Polna 5, tel. 048 614-23-81.Wszelkie uwagi i  
potrzeby w zakresie konserwacji można zgłaszać bezpośrednio do wykonawcy lub za 
pośrednictwem Urzędu.
Wykonawca wyłoniony w drodze przetargu nieograniczonego w 2006 r. – umowa 
zawarta do dnia 30.04.2007r. Obecnie trwa procedura przetargowa na wybór  
wykonawcy konserwacji oświetlenia na okres do dnia 30.04.2008 r.
Interwencję w sprawie częstego zapalenia i gaszenia się światła należy przekazać do 
konserwatora.

Dotyczy przenikania do środowiska nieprzyjemnych zapachów z Mleczarni OBORY – w 
dniu 23.03.2007 r. z Urzędu zostało skierowane do Dyrektora „OBORY” pismo o 
podjęciu pilnych działań zabezpieczających, które wpłyną na wyeliminowanie  
przenikania do środowiska nieprzyjemnych zapachów i odorów oraz złożenia stosownej  
odpowiedzi. Oczekuję na odpowiedź Dyrektora. Po nie uzyskaniu pozytywnego efektu 



sprawa zostanie skierowana wg. kompetencji do Wojewódzkiego Inspektora Ochrony 
Środowiska w Warszawie Delegatura w Radomiu. 

Dotyczy wycinki drzew na OSiR – z informacji Dyrektora KCKRiS wynika, że żadnej  
wycinki w tym roku nie było. Tylko przeprowadzane były zabiegi pielęgnacyjne tj.  
czyszczenie drzew, suchych i złamanych gałęzi. 

Na temat Klubu Olimpijczyka wypowiedział się Dyrektor KCKRiS Pan Marek 
Łuczyński, który poinformował, że Klub Olimpijczyka nie znajduje się w strukturach 
KCKRiS ani Urzędu. Żadne środki nie zostały przekazane na ten cel. Zdaniem 
Dyrektora Klub ten należy zaktywizować. Informacje kontaktowe Dyrektor przekaże 
Radnemu po sesji.

Dotyczy budowy oświetlenia na ul. Serdecznej w Aleksandrówce – w związku z  
ograniczonymi środkami na budowę nowych punktów oświetlenia ulicznego zostaną 
przedłożone do oceny Komisji Rady Miejskiej propozycje realizacji nowych punktów 
świetlnych i zasadność opracowania nowych projektów technicznych.

Dotyczy uporządkowania nieruchomości tzw. „Górka Starzyka”- pismem z dn.  
28.02.2007 r. zobowiązano właściciela nieruchomości do uporządkowania terenu w 
terminie do 30.03.2007 r. Po tym terminie zostaną podjęte dalsze działania przy pomocy 
Policji.
 
Dotyczy naprawy skrzyżowania ul. Radomska i Konstytucji 3 Maja w Kozienicach – z  
posiadanych przez Wydział Rozwoju Gospodarczego informacji wynika, że Oddział  
Generalnej Dyrekcji Dróg Krajowych i Autostrad dokona naprawy nawierzchni w 
najbliższych dniach.

Dotyczy uporządkowania pasa drogowego wzdłuż ul. Głowaczoskiej w kierunku 
Głowaczowa – w dniu dzisiejszym wystosowano pismo do GDDKiA o uporządkowanie  
pasa drogowego wzdłuż ul. Głowaczowskiej – Chartowej. Pismo takie też skierowano do 
właściciela Punktu Skupu Surowców Wtórnych. 

Ad.6.
W punkcie wolne wnioski i zapytania głos zabrali:

Radna Pani Grażyna Ziółek wyraziła swoją opinię na temat komisji konkursowej do 
spraw naboru na wolne stanowiska w KCKRiS, kierując zapytanie pod adresem 
Dyrektora KCKRiS

- w jakim charakterze powołany był do komisji konkursowej Radny Pan Mirosław 
Markiewicz, czy jako Radny, czy jako Przewodniczący Komisji, czy jako 
mieszkaniec tego miasta?

Po czym nawiązała do pisma Dyrektora KCKRiS skierowanego pod adresem 
Przewodniczącego Rady dot. oddelegowania dwóch radnych Rady Miejskiej w 
Kozienicach, w celu uczestniczenia w pracach komisji ds. naboru.
Pismo napisane było w dn. 20.02.2007 r., sesja Rady Miejskiej była 22.02.2007 r. a  
wpłynęło do Przewodniczącego Rady Miejskiej w dn. 26.02.2007 r. W dniu 26.02.2007 
r. odbyło się spotkanie przy udziale Przewodniczącego, Wiceprzewodniczących Rady 
Miejskiej oraz Przewodniczących komisji w powyższej kwestii,  na którym zdecydowano 
o nie oddelegowaniu żadnego Radnego Rady Miejskiej do pracy w Komisji ds. naboru 



na wolne stanowiska urzędnicze w KCKRiS. Stanowisko ze  spotkania zostało 
przekazane Dyrektorowi KCKRiS, więc po co było to stanowisko skoro i tak został  
powołany Mirosław Markiewicz. Zdaniem Radnej powołanie komisji konkursowej przez  
Dyrektora KCKRiS było „zagmatwane, to ocena kandydatów może też była 
nieobiektywna”. W związku z tym wnioskowała, aby do Zarządzenia Dyrektora KCKRiS 
powołującego komisję był dopisany i doprecyzowany zapis mając na uwadze sposób 
powoływania komisji czy procedur powoływania komisji KCKRiS.

 Radny Pan Mirosław Markiewicz odniósł się do fragmentu zapytania Radnej Pani  
Grażyny Ziółek. Zapytał czy Radna ma w posiadaniu pismo powołujące komisję  
konkursową, czy w jakimś miejscu tego pisma jest sformułowany zapis Mirosław 
Markiewicz „RADNY”?
Radny Pan Mirosław Markiewicz wyjaśnił, iż miał zapytanie od Dyrektora KCKRiS czy  
zechce wziąć udział w pracach tej komisji-wyrażając zgodę do pracy w komisji tylko 
jako mgr Mirosław Markiewicz, nauczyciel wychowania fizycznego, trener lekkiej  
atletyki, z doświadczeniem w zakresie sportu i oświaty, tylko w fazie oceny tych 
wydziałów, które dotyczą jego zawodu. Zwrócił uwagę Radnej Pani Ziółek Grażynie,  
aby nie wprowadzała w błąd słuchaczy, że Dyrektor KCKRiS powołał przedstawiciela  
Rady, bo to nie jest prawdą, występował jako MirosławMarkiewicz. 

Radny Pan Andrzej Gogacz wnioskuje, aby w przyszłości uniknąć takich dyskusji albo 
wymiany zdań, Rada na sesji winna zająć stanowisko „czy deleguje, czy też nie”. 

Kończąc tą dyskusję Burmistrz zauważył, że Dyrektor KCKRiS został ukarany za swoją 
nadgorliwość, chciał dobrze a wyszło tak jak wyszło. Zdaniem Burmistrza procedury 
jakie określił Dyrektor zostały zachowane na tyle, na ile życie i praktyka na to 
pozwalała. 
Innych uwag nie zgłoszono.

Przewodniczący Rady Miejskiej Pan Mariusz Prawda, kończąc obrady sesji złożył  
życzenia z okazji zbliżających się Świąt Wielkanocnych obecnym na sali obrad oraz  
wszystkim mieszkańcom Gminy Kozienice.                  
 
Wobec zrealizowania porządku obrad Przewodniczący Rady Miejskiej Pan Mariusz  
Prawda dokonał zamknięcia o godz. 15.45  VI  SE S J Ę RADY MIEJSKIEJ 
w KOZIENICACH.

Na tym protokoł zakończono                                   PRZEWODNICZĄCY 
     Protokołowała                                                       RADY MIEJSKIEJ
Elżbieta Kołodziejczyk
        inspektor                                                          MARIUSZ PRAWDA




